
Referat af møde i IMADAs undervisningsudvalg 28. september 2012 
 
Deltagere: Martin Svensson (MS), Tilde My Larsen (TML), Kirstine Boye Petersen (KBP),  
Christian Kudahl (CK) og Jørgen Bang-Jensen (JBJ). 
Afbud: Hans Christian Petersen (HCP), Bjarne Toft (BT), Christian F. Sommerlund (CFS). 
Referent: Svend Kiilerich (SK). 
 
1) Godkendelse af dagsorden. 
 
Dagsordenen blev godkendt. 
  
 
2) Opfølgning og godkendelse af referat fra mødet i IMADAs undervisningsudvalg den 
24. august 2012.  
 
Referatet blev godkendt med ændring til pkt. 6. 
 
3) Afsluttende gennemgang af fagrådets evalueringsrapport. 

S. 3, vedr. instituttets egen kursusevaluering: JBJ meddelte, at studienævnet overvejer at 
ændre evalueringsformen, måske ved at indføre mundtlige evalueringer. MS tilføjede, at 
Lone Borgersen samler de studerende og skriver evalueringspunkter op på tavlen, og spurgte 
om det kunne være en ide. CK mente, at studerende vil have svært ved at evaluere før 
eksamen. Undervisningsudvalget vil afvente studienævnets beslutning. MS påpegede dog, at 
alle fortsat kan bede om at få kurser, ud over de obligatoriske, evalueret. 

S. 3, vedr. mentorordningen: Ifølge JBJ fungerer mentorordningen ikke så godt på datalogi, 
hvor ordningen ikke bruges af ret mange studerende. MS spurgte, om der er behov for en 
mentorordning. CK mente, at man kunne gøre det frivilligt. JBJ mente, at det ville være fint 
at tage denne service af programmet, da undervisere allerede har nok at lave. MS mente, at 
det ville være mere naturligt, hvis ældre studerende eller fagrådet tager sig af det. CK 
svarede, at det ville være fint, hvis der findes ældre studerende, der vil bruge tid på det. MS 
bad CK, TML og KBP om at spørge fagrådet om udspil til dette forslag. 

S. 4, vedr. studiemiljø: Instituttet har ingen indflydelse på byggelarm. Det trådløse netværk, 
Eduroam, fungerer generelt bedre. Netværksomlægningen har forbedret filserverne. 

S. 4, vedr. fagudbud: MS meddelte, at IMADA udbyder så mange valgfrie kurser, som det er 
praktisk muligt. CK mente, at man kunne overveje, om der for tredjeårs studerende rent 
faktisk er valgmuligheder, når de som sidste år alene kunne tage kurset i kunstig intelligens.  

På grund af tidsnød blev afslutningen på dette punkt udskudt til næste møde.  

 

4) SWOT-analyse til uddannelsesberetningerne for matematik, anvendt matematik og 
datalogi (prodekan Claus Michelsen deltager). 



Claus Michelsen fortalte om proceduren for ”model for uddannelsesberetning på 
Naturvidenskab”. I fremtiden skal der laves interne akkrediteringer med 
uddannelsesberetninger, som så fremsendes til et eksternt råd. Dette giver et redskab, som 
kan bruges til at have fokus på, hvad der foregår med uddannelserne, og udvikle dem 
derefter. 

MS oplyste, at SWOT-analyserne for matematik, anvendt matematik og datalogi skal være 
færdig i dag. CM mente, at det var vigtigt, at analyserne er realistiske. MS gennemgik 
analyserne for hvert af de 3 fag, der undervejs blev kommenteret og ændret. De sidste 
kommentarer og ændringsforslag sendes til MS i dag pr. mail. 

5) Eventuelt. 

Punktet nåede ikke at blive behandlet. 
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